
Protokoll från styrelsemöte Arboga Arbetareförening den 24 april 2023 

• Närvarande: Lars Nyqvist, Lars-Åke Haglund, Ove Nyberg, Susanne Sjöberg, Lars Pettersson, 

Torsten Andersson, Eje Bastås, Lotta Pettersson, Göran Munther, Bernt Andersson, Karl-Ivar 

sköld, Lars-Göran Myrelid, Fredrik Persson, Rolf Gustavsson och Roger Hedenström 

§ 1.Mötets Öppnande 

Lars Nyqvist öppnade mötet. 

§2.Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll från den 25 mars Årsmötetsprotokollet godkändes. Konstitutionsmötets 

protokoll med den ändringen att Karl-Ivar så klart ska stå med och inte Lars-Göran dubbelt. I 

protokollen ska anges under vilken period respektive styrelsemedlem är vald. 

§4 Rapporter 

Bernt rapporterade att vi var 425 medlemmar varav 96 ej betalt medlemsavgiften. 

 

§5 Nya medlemmar  

Tomas Björklund, Anette Björklund, Magnus Hammarkvist och Bengt Jonsson valdes in. 

Lotta påpekade att det är viktigt att vi, dam och herrklubben använder den medlemslistan som finns i 

molnet. 

 

§6 Ekonomisk Rapport 

Ejes talade kort om det ekonomiska läget.  

98525:- på medlemskontot 121125:- på bankkontot och  ca 6000:- i kassan. 

 

§7 Verksamhetsplan 2023 

Vi arrangerar Kanonslaget i golf den 17 Juni. Eva och Seja är tävlingsledare. Bernt och Roger ansvariga 

för baren. 

Vi dukar den 16 juni klockan 16.00 samt städar på söndag den18 juni klockan 10.00. 

26 augusti är det upptaktsfest för alla styrelsemedlemmar 

Skördefest den 30 september 

Oktoberfest den 28 oktober 

Styrelsens julbord den 25 november 



Slut för i år vi fortsätter med 13 dags-fest nästa år.- och vi hoppar över nyårsfesten detta år 

 

§8 Musikanläggningen stora salen 

Karl-Ivar och Bernt fick i uppdrag att inhandla ny musikanläggning med modernare snitt. Samt ny 

högtalaranläggning.  

 

 

§9 Nästa möte  

Måndagen den 11 september drar vi igång efter sommaruppehållet klockan 18.00 som vanligt 

 

 

 

 

§10 Övriga frågor  

Rolf pratade om att stolarna i stora salen är dåliga, dags att börja titta på pris på nya. 

De som kan vara med och putsa fönster är välkomna den 2 maj 8.30 börjars det. 

Vi måste jobba med kassörsfrågan,Eje ställer upp en tid till. 

Skylt för Wifi lösen behöver fixas till         ” Svartvinbar22” 

Även skylt för vatten till diskmaskin, av/på 

 

 

 

§11 Mötet avslutas 

Lars N tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Roger hade fixat med bullar och kaffe.  

 

 

 

 

 

 


